
Zápis z porady vedení konané dne 6. 6. 2016 

Přítomni: Rebok, Dostál, Šrubařová, Křenek, Bartošek, Novotná Buršíková, Malinka, Regner, 

Matyska, Vičar 

Omluveni: Kohoutková 

1. Informace od ředitele 

 Minulý týden ve čtvrtek proběhla schůzka tajemnice a ředitele s kvestorem 

v záležitosti odpisů. Kvestor přislíbil pomoc s řešením tohoto problému, současně 

upozornil, že situace s odpisy je složitější a bude vyžadovat celouniverzitní řešení. 

 Pevná telefonie – rektorát poskytl ke komentářům podklady pro nové výběrové řízení. 

Je domluven s nynějším dodavatelem na prodloužení současné smlouvy do té doby, 

dokud nebude řádně uzavřeno nové výběrové řízení. Současně bude vypsáno obdobné 

výběrové řízení na firmu zajišťující energetický management. 

 Ředitel poděkoval všem divizním za jejich přístup k evaluačním pohovorům.  

 

2. Kontrola úkolů 

 Dostál připomněl divizním nominaci výsledků do pilíře II – excelentní výsledky. 

 Malinka informoval o současném stavu migrace na Windows 10. Tento týden 

proběhne schůzka s LVT, všem budou předány migrační scénáře. Kolegiu bude 

představen harmonogram migrace na ÚVT (odpovídá Křenek a Mazánek).  

 BAPS – Probíhá diskuse o další budoucnosti informačního systému pro BAPS, včetně 

schůzek s potenciálními externími dodavateli. Ředitel požaduje, aby budoucí řešení 

bralo primárně do úvahy celkovou ekonomickou náročnost. Rebok podá další zprávu 

za 14 dní.  

 

3. Ostatní  

 Do 13. 6. obdrží divizní podklady pro návrhy na pololetní odměny z projektů, do 

17. 6. pro ostatní odměny, do 26. zašlou své návrhy řediteli. Tajemnice dodá řediteli 

harmonogram z hlediska zpracování personalistkami.  

 Registr smluv – tento a příští týden se tajemnice zúčastní schůzek o propojení registru 

s Úřadovnou. Vzhledem k přetrvávající nejasnosti dopadů a potenciálním rizikovým 

situacím vyzval ředitel divizní k trpělivosti a spolupráci s ekonomickým oddělením při 

jakýchkoliv nákupech zasažených registrem smluv.  

 Informační systémy MŠMT – byla podána nabídka do veřejné zakázky na rozvoj a 

provoz stávajících i nových systémů na další 2 roky. Poděkování M. Pasnišinové za 

přípravu nabídky.  

 Ředitel navrhl, aby si zaměstnanci ústavu, kteří publikují, zavedli ORCID ID; 

kolegium s tímto návrhem souhlasí. Metodickou pomoc poskytne Bartošek, Dostál 

rozešle informaci dovnitř ústavu formou důrazného doporučení.  

 V souvislosti s rozvojem forenzních postupů na BO bylo DVUI požádáno o přípravu 

uložiště a systému pro transfer dat určených k forenzním analýzám. Aktuálně 

připravuje seznam požadavků na cílový stav systému.  



 MeDiMed – proběhlo několik schůzek mapujících aktuální stav infrastruktury a její 

možný budoucí rozvoj. Ze strany síťového oddělení byla navržena méně finančně 

náročná varianta, která nyní podléhá ověřování proveditelnosti (dostupnost prvků, 

základní testy) a finančnímu hodnocení  

 Může být uzavřeno základní výběrové řízení na síťové prvky (v zákonné lhůtě se 

nikdo neodvolal); související výběrová řízení jsou v přípravě. Tajemnice upozornila, 

že tato výběrová řízení nesmí přesáhnout do dalšího roku. Rebok odpovídá za precizní 

zpracování podkladů a výběr členů výběrové komise.  

 Dodatečná témata pro schůzku s LVT nahlásí divizní obratem Regnerovi. Malinka 

připraví krátkou informaci o SafeQ. 

 Výroční zpráva – tento týden bude česká verze připravena k tisku, elektronicky ji 

můžeme připojit k materiálům ze schůzky s LVT. Anglická verze je u překladatele, 

divizní i ředitel ji dostanou k finální kontrole.  

 Regner informoval o plánované schůzce s vedením ESET ohledně finančních 

podmínek, které považujeme nadále za neakceptovatelné. Ředitel osloví obchodního 

ředitele ESETu se žádostí o schůzku.  

 Ředitel souhlasil se zřízením pracovitě C4E v organizačním zařazení analogickém 

CERIT-SC. Rozhodnutí souvisí s dlouhodobou profilací ústavu na oblast 

infrastrukturní (reprezentovanou CERIT-SC) a bezpečnostní (reprezentovanou C4E), 

obě oblasti jsou dlouhodobé a nesouvisí pouze s konkrétním projektem. V čele C4E 

stojí ředitel Roman Čermák. Obdobně jako u CERIT-SC nejde o „skrytou“ divizi, 

nebudou pod toto pracoviště řazeny žádné projekty a lidé působící pod C4E zůstanou 

kmenově na příslušných divizích.  

 Ředitel dal kolegiu k dispozici aktuální seznam osob zařazených do kategorie 

„vizionář“. Náměstek pro VaV navrhl, aby kromě dalších povinností bylo do 

budoucna zařazení do této kategorie spojeno s vlastní nebo prokazatelně iniciovanou 

publikační činností dalších pracovníků ÚVT.  

 

4. Informace z projektové podpory 

 Ve dnech 22. – 26. 8. 2016 se v Brně uskuteční Letní škola statistických metod pro 

výzkum a výuku. Akce je určená pro doktorandy a vědecké pracovníky. Cena za 

účastníka je 11.900 Kč (bez DPH). Program a další informace najdete na 

http://www.sciserv.cz/letni-skola2/program/  

 

 

 

Zapsala:                               Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

     ředitel ÚVT 

http://www.sciserv.cz/letni-skola2/program/

